

Executive Management Report for the Six months period ended 30 June 2026

في 30 يونيو 2026

The company achieved a net profit of AED 27,675,806 for the first six months ended 30 June 2026 after corporate tax against a net profit of AED 43,798,136 during the comparative period of 2025, and the decrease in net profit of AED (16,122,330) by (36.81%) is mainly due to the decrease in the market value of some investments through profits and losses as a result of the decline in the financial markets. On the other hand, the company's portfolio revenues obtained from the cash dividends has increased by AED 7,675,354 compared to the comparative period, as the investment profits in the company's investment portfolio increased, and the business results can be summarized as follows:

حققت الشركة أرباحاً صافية بلغت 27,675,806 درهم للأشهر الستة الأولى المنتهية في 30 يونيو 2026 بعد ضريبة الشركات مقابل صافي ربح قدره 43,798,136 درهم خلال فترة المقارنة من عام 2025، ويعود الانخفاض في صافي الربح بقيمة (16,122,330) درهم بنسبة (36.81%) بشكل رئيسي إلى انخفاض القيمة السوقية لبعض الاستثمارات من خلال الأرباح والخسائر نتيجة تراجع الأسواق المالية، وفي المقابل شهدت محافظ الشركة ارتفاعاً في الإيرادات المتحصلة من التوزيعات النقدية المستلمة بزيادة قدرها 7,675,354 درهم مقارنة بالفترة المقارنة حيث ارتفعت أرباح الاستثمار في الأسهم التي تدرها المحفظة الاستثمارية للشركة، ويمكن تلخيص نتائج الأعمال على النحو التالي

	فترة الأشهر الستة المنتهية في 30 يونيو 2025 Six Months ended 30 June 2025 (AED)	فترة الأشهر الستة المنتهية في 30 يونيو 2026 Six Months ended 30 June 2026 (AED)	
Investments Net Profits	47,067,962	30,468,005	صافي ربح الاستثمارات
Administrative expenses	(2,071,410)	(2,643,169)	المصاريف الإدارية
Finance Costs	(337,811)	(241,009)	تكلفة التمويل
Foreign exchange loss	(57,002)	(116,408)	فروقات أسعار عملات
Net Profit for the period	44,601,739	27,467,419	صافي الربح قبل الضرائب
CT Tax	(803,603)	208,387	ضريبة الشركات
Net Profit for the period after tax	43,798,136	27,675,806	صافي ربح الفترة بعد الضرائب

The Board of Directors has affirmed the strength and solidity of the Company's financial position and that the Company follows a conservative policy in light of the temporary fluctuations surrounding the financial markets, which aims to grow the Company's business and investments and achieve sustainable returns for its shareholders.

وقد أكد مجلس الإدارة على قوة وصلابة المركز المالي للشركة وأن الشركة تتبع سياسة متحفظة في ظل التقلبات المؤقتة المحيطة بالأسواق المالية والتي تهدف إلى نمو أعمال الشركة واستثماراتها وتحقيق عوائد مستدامة لمساهميها.



سعود ناصر المعلا - المدير العام
Saoud Nasser Al Moalla - General Manager